
 

 

 

 
23.08.2016 

 

Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde  
 

18.08.2016 kl. 17:30 – 20:00 i personalerummet 

 

Deltagere: Louise Toft, Christine Beyer, Laurs Møller, Jens Peter Fisker, Mads 

Grymer Ejstrup, Rie Grønbech, Peter Heise, Abdul Beakasyar, Frida Ratzer 

(medarbejderrepr.), Louise Guldborg (medarbejderrepr.), Peter Daniel Andersen 

(ledelsesrepr.) 

 
Tid Pkt Dagsorden Referat 

17:30 – 

17:35 
1 Godkendelse af 

dagsorden 

De nye medlemmer af skolebestyrelsen 

præsenteres 

Dagsorden godkendes 

17:35 – 

17:35 
2 Elevrådet Elevrådet deltager først efter elevrådsvalget 

der afholdes primo september 

17:35 – 

17:45 
3 Konstituering af 

skolebestyrelsen 

Skolebestyrelsen konstituerer sig på 

følgende vis: 

Formand: Christine Beyer 

Næstformand: Louise Toft 

17:45 – 

18:00 
4 Planlægning af 

møderække 

Planlagt møderække: 

20.09.2016 

12.10.2016 

08.11.2016 

07.12.2016  

09.01.2017 

07.02.2017 

08.03.2017 

26.04.2017 



15.05.2017 

15.06.2017  

18:00 – 

18:10 
5 Status på skolens 

økonomi 

Skolens økonomi er fortsat anstrengt, men 

det forventes at budgetåret afsluttes med et 

lille plus. Nye vikarprocedurer forventes at 

nedbringe lønudgifterne betragteligt. Der 

tages løbende forbehold for forhold der kan 

påvirke skolens økonomi i negativ retning.  

Bestyrelsen ønsker at følge den økonomiske 

effekt af de nye vikarprocedurer, og det 

aftales at der ved hvert møde præsenteres en 

oversigt over økonomien i den forgangne 

måned på lønudgifter til vikarer. 

18:10 – 

18:20 
6 Helhedsrenoveringen  Der er nedsat et byggeudvalg fra skolen, 

bestående af: 

- 2 medarbejdere, herunder 

arbejdsmiljørepræsentanten 

- Jens Peter Fisker fra skolebestyrelsen 

- Skolens ledelse, herunder teknisk 

serviceleder 

- Én elevråds repræsentant når elevrådet 

har konstitueret sig 

Øvrige medarbejdergrupper vil blive 

inddraget ad hoc afhængigt af hvad der skal 

planlægges ift. byggeriet. 

18:20 – 

18:45 
                                Spisning 

18:45 – 

19:00 
7 Faglig handleplan 

´Grøn Bølge´ 

Skolen arbejder med at implementere 

læringsmålsstyret undervisning, samt 

udvikling af teamsamarbejdet. I løbet af 

september og oktober implementeres en 

digital platform for læringsmålsstyret 

undervisning, årsplaner og elevplaner: 

´Meebook´. 

Derfor vil års- og elevplaner blive mindre 

ekstensive i indeværende år, end tidligere. 

19:00 – 

19:10 
8 Trafikudvalg Der nedsættes en arbejdsgruppe der skal 

arbejde med at forbedre de trafikale forhold 

omkring skolen. Arbejdsgruppen består af: 

Louise Guldborg, Jens Peter Fisker, Laurs 

Møller, trafikbetjent Michael Bjørkman 

samt Peter Daniel Andersen. 



19:10 – 

19:15 
9 Principper Der nedsættes arbejdsgruppe bestående af: 

Christine Beyer, Rie Grønbech, Mads 

Ejstrup og Peter Daniel Andersen 

19:15 – 

19:30 
10 Meddelelser Formanden 

- Afgående formand Louise Toft 

informerer om inspirationsmateriale fra 

foreningen ´Skole og forældre´ vedr. 

aktivering af kontaktforældre 

 

Skoleledelsen 

- Der orienteres om en udfordring der har 

været på 0. årgang hvor timetallet ikke 

har været det samme som i resten af 

indskolingen (1. – 3. årgang). Dette er 

nu tilpasset, og 0. 3. årgang har samme 

ugentlige timetal 

 

- Der orienteres om påbud fra 

Arbejdstilsynet. Skolen har modtaget 6 

påbud: 
 

 

 - Forebygge risikoen for arbejdsrelateret 

vold i arbejdet med elever 

 

 - Forebygge høje følelsesmæssige krav i 

arbejdet med elever 

 

 - Vejlede ansatte om hensigtsmæssig 

håndtering af episoder med arbejdsrelateret 

vold, der finder sted udenfor arbejdstiden, 

samt tilløb hertil 

 

 - Træffe nødvendige 

foranstaltninger vedrørende psykisk 

førstehjælp efter traumatiske hændelser i 

arbejdet med elever 

 

 - Forebygge risikoen for arbejdsrelateret 

vold i arbejdet med elever i AKT-teamet 

 

 - Udbedre trækgener i personale og 

administrationslokaler 

 

Skolens ledelse og medarbejdere 

arbejder tæt sammen for at sikre at 

årsagen til at påbuddene er blevet givet 

håndteres, og at lignende årsager ikke 

opstår igen. 

 

Der er på ingen måde tale om at vold er 



en daglig, ugentlig eller månedlig 

problematik. Hændelserne har været 

konkrete og lokeret til enkelte aktører. 

Udfordringen har været at der ikke har 

været fulgt op på disse. 

 

Arbejdstilsynet kommer på genbesøg i 

foråret 2017, hvor de gennemfører 

samme procedure - men med et 

forventeligt andet resultat. 

19:30 – 

19:45 
11 Eventuelt Der orienteres fra Jens Peter Fisker om at 

Karrebæk er blevet udlejet til en nystartet 

privatskole. 

19:45 – 

20:00 
11 Sager og indstillinger - Lukket punkt 

 


